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25. 3. 2025 v 16:00 hodin – KD Vír 
 

28 zástupců členských obcí: 

Blažkov, Bohuňov, Bystřice n. P., Býšovec, Dolní Rožínka, Chlum – Korouhvice, Lísek, Nyklovice, Písečné, 

Prosetín, Rodkov, Rovečné, Rozsochy, Rožná, Sejřek, Skorotice, Strachujov, Strážek, Střítež, Sulkovec, 

Štěpánov nad Svratkou, Ujčov, Věchnov, Velké Janovice, Věstín, Věžná, Vír, Zvole 

Program  
 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu Shromáždění starostů, volba ověřovatelů zápisu 

3. Hospodaření MB: informace o schválení rozpočtové změny č. 1, členské příspěvky (splatnost do 31.3.2025), 

přezkoumání hospodaření svazku za rok 2024, Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace za rok 2024, dotační 

výzva Ministerstva vnitra ČR – podpora činnosti společenství obcí na rok 2025, schválení členství v Asociaci DSO 

ČR, pořízení nového hradu Zámek a nůžkového stanu 3x4,5 m (možnost zapůjčení) 

4. Mikroregionální akce: a) BČD – průběh akce, výsledek dotace KV, reklamní spolupráce s EG.D; b) Nositel tradic 

Bystřicka 2025 – schválení nového Nositele (vyhodnocení komise ze dne 11.3.2025);   c) MA21 – akce Putovní letní 

kino: účast na akci, dotace KV, účast obcí na akci, tvorba reprezentačního videa; d) Hry bez hranic – termín: 

6.9.2025, Prosetín (žádost o posun termínu na 13.9.), OPS Prosetín, o.p.s. – podání žádosti o dotaci, stanovení 

termínu organizační porady; e) dětská umělecká soutěž – plán vyhlášení výzvy a výstav 

5. Diskuse a další organizační záležitosti: a) Ing. Emil Ondra – výstavba domova se zvláštním režimem Alzheimer 

Home, výstupy z jednání ohledně skládky Bukov; b) odpadové hospodářství na Bystřicku - svoz dřevěného odpadu, 

textilu; c) společný nákup elektřiny a zemního plynu; d) informační panely v obcích; e) financování 

nepedagogických pracovníků;  f) ručně malovaná cyklomapa regionu; g) akce ,,Čistá Vysočina“; h) návštěva ZMOVR 

v roce 2025; ch) 25. výročí MB – návrh na společné setkání; i) výstupy ze setkání starostů a poskytovatelů sociálních 

služeb ze dne 27.2.2025; j) spolupráce obcí při výzkumu komunitní energetiky v regionu Vysočina a MAS Zubří 

země; k) výstupy z jednání s EG.D - náhrady za věcná břemena; l) zájem obcí o navazující školení AI; m) používání 

aplikací v obcích; n) kalendář akcí MB; o) herní prvky Hřiště Maty, s.r.o. - nabídka 

6. Závěr jednání 

 

 

 

 

Shromáždění starostů se sešlo v nadpoloviční většině, bylo tedy usnášeníschopné, viz prezenční listina. 

Zápis ze Shromáždění starostů Mikroregionu Bystřicko, s. o.

č. 01/25
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Z Á P I S 

 

1. Zahájení 

Předseda Mikroregionu Bystřicko pan Pokorný zahájil jednání Shromáždění starostů v 16:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné zástupce obcí.  

 

2. Schválení programu Shromáždění starostů, volba ověřovatele zápisu 

Předseda MB dále seznámil přítomné s obsahem dnešního jednání dle zaslaného programu a dal o něm 

následně hlasovat. Program byl jednohlasně schválen. 

  Hlasování:  Pro: 28   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Shromáždění starostů dále schválilo zapisovatele paní Dočkalovou a ověřovatele zápisu pana Ondru 

(místostarostu města Bystřice nad Pernštejnem a místopředsedu MB) a pana Tvarůžka (starostu městyse 

Strážek). 

Hlasování: Pro: 28   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

3. Hospodaření MB 

Rozpočtová změna č.1 

Paní Jarošová (účetní MB) informovala přítomné o rozpočtové změně č.1 (příloha č.1), kterou již schvalovala 

Rada, s. o. Na straně příjmů se jednalo o navýšení částky 57 548,41,- Kč týkající se úpravy rozpočtu dle 

skutečnosti k 31.12.2024.  

Výdajová strana zahrnovala novou položku 5169 v částce 10 000,- Kč, která souvisí s tvorbou propagačního 

videa pro MB. Dané video bude následně využito při prezentaci MB na plánovaných oslavách ZMOVR a dále 

bude také součástí projekcí letošního ročníku akce Putovní letní kino. 

Další položka 5179 v hodnotě 5 000,- Kč se týkala ročního členského příspěvku pro Asociaci dobrovolných 

svazků obcí ČR (viz zápis z Rady, s. o. ze dne 25.3.2025). Výdaj na položce 5365 souvisel s platbou daně 

z příjmu PO za rok 2024, která činí 23 010,- Kč. Částka 19 538,41,- Kč na položce 5901 byla zahrnuta do rezervy 

MB.  Na straně příjmů i výdajů se jednalo o celkové navýšení o 57 548,41,- Kč.  

Přítomní starostové berou schválení rozpočtové změny č.1 na vědomí.  

 

Členské příspěvky  

Pro rok 2025 byly členské příspěvky již schváleny v částce 100 Kč/ob. Danou částku mají obce možnost uhradit 

do 31.3.2025. Příspěvek zahrnuje veškeré náklady na provoz kanceláře, službu GDPR, akce MB i příspěvky pro 

MAS Zubří země, o.p.s. a destinační společnost Koruna Vysočiny. 
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Přezkoumání hospodaření svazku za rok 2024 

Shromáždění starostů bylo obeznámeno s výsledkem kontroly hospodaření svazku, která se uskutečnila dne 

3.2.2025. Při kontrole nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 

svazku za rok 2024 berou přítomní starostové na vědomí (příloha č.2). 

 

Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace za rok 2024 

Inventarizace byla provedena ke dni 31.12.2024 a ukončena dne 20.1.2025 vydáním Inventarizační zprávy. V 

rámci kontroly nebyly zjištěny inventarizační rozdíly. S výsledky inventarizace byl seznámen i předseda 

Mikroregionu Bystřicko, pan Pokorný. Závěrečná zpráva o průběhu inventarizace (příloha č.3) byla schválena 

v rámci hlasování Shromáždění starostů. 

Hlasování: Pro: 28   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Dotační výzva Ministerstva vnitra ČR 

Přítomní starostové byli informováni o výzvě a zásadách pro poskytnutí Dotace na podporu činnosti 

společenství obcí na rok 2025 vyhlašovaném MVČR, kde bude příjem žádostí probíhat od 1. 4. 2025 do 22. 4. 

2025. Celková výše alokace na tuto výzvu činí 20 700 000,- Kč. Maximální výše dotace pro jednoho žadatele 

činí pak 1 000 000,- Kč. Výše poskytnuté dotace se bude odvíjet od počtu podaných žádostí.  

Předseda MB, dal hlasovat o podání žádosti MB, s. o. týkající se zmiňované dotace. Návrh byl jednohlasně 

přijat.  

Hlasování: Pro: 28   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Členství v Asociaci dobrovolných svazků obcí ČR 

Již v roce 2021 se náš svazek zúčastňoval schůzek zástupců DSO ČR, kde byl poprvé představen také vznik 

Asociace DSO Středočeského kraje a jejího fungování na úrovni spolupráce mezi jednotlivými svazky obcí s 

vedením Středočeského kraje. Na daných jednáních nám byla předložena Deklarace dobrovolných svazků 

obcí: Prosazení strategické meziobecní spolupráce ve funkčních mikroregionech (příloha č.4), se kterou se 

náš MB ztotožňoval a také schvaloval na členské schůzi ze dne 17.6.2021. Cílem bylo dosáhnout financování 

DSO na krajské úrovni dle vzoru Středočeského kraje. K samotné žádosti o členství do Asociace nakonec ale 

nedošlo, z důvodu řešení tehdy aktuální pandemie COVID-19.  

Za řadu let dosáhla Asociace mnoha úspěchů, z nichž největší je právě prosazení financování DSO ze strany 

státu, díky níž byla vyhlášena také výše uvedená dotace MVČR pro společenství obcí (SO). Podrobné 

informace o aktivitách a členech Asociace byly obcím zaslány před jednáním Shromáždění starostů. 

V současné době je Asociace brána Ministerstvem vnitra ČR jako platforma, která bude sdružovat a 

zastupovat při společných postupech zúčastněné zástupce DSO ČR/SO. Z tohoto důvodu nám bylo také 

doporučeno členství v dané Asociaci. Roční členský příspěvek v Asociaci DSO ČR činí 5000 Kč k pokrytí 

základního provozu spolku.  
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Předseda MB dal hlasovat o členství v Asociaci DSO ČR, které bylo následně schváleno. 

Hlasování: Pro: 26   Proti: 1   Zdržel se: 1   Nehlasoval: 0 

 

Pořízení nového vybavení 

Přítomní byli před letní sezónou informováni o možnostech zapůjčení daného vybavení, konkrétně o novém 

skákacím hradu Zámek (rozměry: 4x6x2,8m, cena: 1500 Kč/pronájem) a nůžkovém stanu 3x4,5 m (cena: 800 

Kč/pronájem).   

 

4. Mikroregionální akce 

 

a) Bystřicko čte dětem 

Aktuálně probíhá realizace dané akce, konkrétně do 30.4.2025. Do akce se letos přihlásilo 21 obcí/škol, které 

by měly uspořádat celkem 73 čtení. V současné době jsme již obdržely smlouvy k podpisu krajské dotace 

,,Bavíme se na Vysočině“, která znamená finanční podporu akce v částce 60 tis. Kč. 

V současné době tedy ještě čekáme na stanovisko od společnosti E.ON v rámci žádosti o sponzorskou 

podporu dané akce. 

  

b) Nositel tradic Bystřicka  

Příjem nominací na nového Nositele tradic Bystřicka pro rok 2025 byl otevřen do 28.2.2025. Komisí, dne 

11.3.2025, byly následně posuzovány jak nové návrhy, tak neúspěšné nominace z minulých let, které jsou 

vedeny v zásobníku nominací pro případné udělení zmiňovaného titulu.  Komise nakonec vybrala pro udělení 

titulu Nositel tradic Bystřicka pro rok 2025 manželé Kratochvílovi, kteří se zabývají ruční výrobou tradičních 

slaměných ozdob. Obce obdržely společně s daným návrhem také oficiální nominaci k posouzení.  

Pan Pokorný dal následně hlasovat o daném Návrhu na udělení titulu Nositel tradic Bystřicka 2025. Návrh byl 

jednohlasně přijat. 

Hlasování: Pro: 28   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

c) MA21 – Putovní letní kino 

V měsíci březnu obdržel Mikroregion smlouvy k podpisu v rámci krajské dotace ,,MÍSTNÍ AGENDA 21 A 

ZDRAVÍ V KRAJI VYSOČINA 2025“, kam již pravidelně zasílá začátkem roku danou žádost.  

Obce byly již tedy osloveny v rámci účasti na akci. Seznam filmů k výběru bude obcím zaslán na přelomu 

měsíce dubna/května 2025. 

V rámci zmiňované dotace i doporučení od Kraje Vysočina vytvoří MB reprezentační video, které bude sloužit 

k jeho propagaci v území. Video bude mj. také předáno obcím k projekci před zahájením zakoupeného filmu. 

 
 

d) Hry bez hranic 2024 

Letošní 12. ročník Her bez hranic se uskuteční v obci Prosetín, která již také podávala žádost o krajskou dotaci 

na zmiňovanou akci (přes OPS Prosetín, o.p.s.). Termín 6.9.2025 byl již stanoven na minulé členské schůzi, 
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kde bylo dohodnuto pevné stanovení a dodržování termínu pro konání této akce v příštích letech, tj. první 

sobota v září.  V rámci jednání Rady, s. o. se ale již řešila žádost obce Prosetín o možnost posunu termínu akce 

na 13.9.2025, a to z důvodu plánovaných oslav firmy Wera Werk s.r.o. (výročí 30. let + den otevřených dveří), 

na které jsou mj. pozváni také pracovníci s rodinami. Část organizátorů i soutěžících se plánuje dané akce 

zúčastnit a není vyloučeno, že se tato skutečnost bude týkat také více týmů (soutěžících). Finální rozhodnutí 

bylo nakonec posunuto na dnešní jednání Shromáždění starostů. 

Po společné debatě, i na základě nově vzniklých skutečností, se většina přítomných (včetně pořadatelské 

obce Prosetín) přiklonila k původnímu termínu 6.9.2025. Obce budou tedy o termínu i plánové akci 

společnosti Wera Werk s.r.o. předem informovány, aby bylo možné předem zajistit účast všech soutěžících 

na akci. 

Termín organizační porady bude stanoven později, po konzultaci s pořadatelskou obcí. 

 

e) Dětská umělecká soutěž  

V aktuální školním roce nebude soutěž vyhlášena. Výzva k 15. ročníku soutěže se plánuje až od září 2025 do 

konce prosince 2025. Nový termín výzvy byl změněn z důvodu pravidelné rezervace půdních prostor (vždy již 

v měsíci únoru) v Městském muzeu Bystřice nad Pernštejnem, kde se vždy uskutečňuje jak výstava, tak 

předávání daných ocenění. Vyhodnocení dané soutěže by tedy následně probíhalo vždy v měsíci lednu a v 

měsíci únoru by se pak uskutečnila zmiňovaná výstava spojená s předáváním daných ocenění.   

Výstava v Kongresové budově Kraje Vysočina je naplánována na měsíc duben 2026. 

 

 

5. Diskuse a další organizační záležitosti 

 

a) Výstavba domova se zvláštním režimem Alzheimer Home, skládka Bukov – vstup Ing. Emil Ondra 

Pan Ondra, místostarosta města BnP, přítomné informoval o stavbě domova důchodců (Alzheimer Home), 

umístěného u Sídliště II, který realizuje společnost Penta. Jedná se o soukromé zařízení, jehož kapacita by 

měla činit zhruba 110 lidí, z toho zhruba polovina bude určena pro osoby trpící Alzheimerovou chorobou (tzv. 

domov se speciálním režimem). Předběžný plán dokončení stavby je stanoven na konec roku 2025. 

Dále sdělil také informace o společné schůzce se státním podnikem OZ Příbram (dříve GEAM Dolní Rožínka) 

v rámci skládky Bukov. Ta by měla mít již povolení ohledně otevření další etapy skládkování. Skládka by tak 

byla schopna do budoucna pojmout až 210 000 m3 odpadu, což by při současném návozu mohlo vystačit na 

cca 8 let. Aktuálně bylo mezi Bystřicí nad Pernštejnem a OZ Příbram podepsáno memorandum o tom, že se 

veškerý odpad bude vozit na skládku Bukov.  Skládkování mělo původně trvat pouze do roku 2030, ale již nyní 

se uvažuje o jeho prodloužení do roku 2035, z důvodu posunu výstaveb spaloven (ve Žďáře nad Sázavou, 

v Brně). Vše se bude následně odvíjet od platné legislativy. 

Na závěr jeho vstupu přítomné upozornil na uzavření silnice č.19 z důvodu výstavby propustku (od Bystřice 

po křižovatku Rozsochy), a to od 12.5. do 17.7.2025. Výluka vlaků mezi Bystřicí nad Pernštejnem a Novým 

Městem na Moravě probíhá již od 20.3. do 17.4.2025.  
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b) Odpadové hospodářství na Bystřicku 

V měsíci únoru byly obce vyzvány k vyjádření ohledně nákupu kontejnerů na objemný odpad přes TS Bystřice 

nad Pernštejnem. Obcím byly navrženy dvě varianty zajištění (buď objednání kontejneru a vývoz přes TS nebo 

nákup vlastního kontejneru). Podrobné podmínky byly obcím zaslány v průvodním e-mailu.  

Aktuálně se ale vyjádřilo 8 obcí, z nichž převážně menší obce uvažují o objednání kontejneru několikrát ročně 

s jejich následným vývozem přes TS, jak měly doposud. Některé obce by využily služby Metal Pipa, Moravec, 

který také nabízí možnost likvidace dřevěného odpadu. Více podrobností o této službě zasílal pan starosta 

z městyse Strážek, pan Tvarůžek, který celou problematiku přítomným podrobně objasnil. 

Pan Prudký, starosta z obce Rovečné, informoval také o firmě z jejich obce, která vyrábí vhodné typy i rozměry 

kontejnerů jak pro Metal Pipa, Moravec, tak pro TS Bystřice nad Pernštejnem (typ provedení AVIA).  

Bylo dohodnuto, že MB bude obce kontaktovat ohledně zjištění prvotního zájmu týkající se pořízení vlastního 

kontejneru/kontejnerů, aby bylo možné zajistit pro obce výhodnější cenu za hromadnou objednávku. 

V současné době (prodlouženo do 14.4.2025) je vyhlášena také dotace MMR (program Podpora obnovy a 

rozvoje venkova) na nákup sdílené techniky, ze které by bylo možné pořídit kontejnery pro min. 2 obce. 

Dotace je ale max. poskytována do výše 30 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů akce. Jednou 

z možností je také vzájemná domluva mezi sousedními obcemi na společném nákupu a užívání odpovídajícího 

kontejneru. 

 

c) Společný nákup elektřiny a zemního plynu  

V rámci společného nákupu elektřiny a zemního plynu jsme již v měsíci březnu akceptovali dané cenové 

nabídky. Konkrétně došlo k uzavření smluv na období 3 let, a to u společnosti Energie2. Dojde tedy ke změně 

dodavatele u elektřiny, zemní plyn zůstává beze změny. Přesné částky a doplňující informace byly obcím již 

zaslány v samostatném e-mailu. 

 

d) Informační panely v obcích 

Obce byly v měsíci březnu osloveny v rámci aktualizace textu sloužící jak pro tvorbu informačních panelů, tak 

pro tvorbu letáčků určených pro Turistické informační centrum. 

Aktuálně probíhá nahlašování zájmu obcí o tvorbu nového panelu. Jeho cena činí cca 25 tis. Kč (včetně grafiky 

a zabudování panelu). Specifické požadavky obcí na panel jsou řešeny již individuálně. 

 

e) Financování nepedagogických pracovníků 

V rámci debaty se řešila také plánovaná změna Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ve způsobu 

financování nepedagogické práce, která by měla vstoupit v platnost od 1. září 2025. Nový model si klade za 

cíl zajistit férovější rozdělení peněz, zvýšit stabilitu financování pedagogické i nepedagogické práce a posílit 

autonomii obcí a krajů při správě jimi zřizovaných škol a školských zařízení. 

Od přítomných starostů zazněly jak negativní, tak i kladné názory na danou problematiku. Důležitou věcí bude 

návrh úpravy rozpočtového určení daní, který se jeví v současné době jako nedostatečný.  
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f) Ručně malovaná cyklomapa regionu 

MB se zapojil do tvorby aktualizované malované cyklomapy regionu Žďárska/Bystřicka. Aktuálně se řeší 

korekce daných textů umístěných na mapě.  

Jakmile bude dokončena korekce veškerých textů, bude cyklomapa nabídnuta nezúčastněným obcím 

k zakoupení za zvýhodněnou cenu 50 Kč/ks. 

 

g) Akce Čistá Vysočina 

Paní Dočkalová přítomným starostům sdělila informace týkající se akce Čistá Vysočina. Aktuálně byly do 

kanceláře MB přivezeny ze strany Kraje Vysočina pytle a vesty, které budou vydávány na základě seznamu 

přihlášených osob/organizací. Samotný sběr odpadu bude probíhat v termínu od 7.4. do 20.4.2025.  

V souvislosti s vyzvedáváním věcí k akci Čistá Vysočina bylo obcím připomenulo také vyzvedávání inforočenek 

na rok 2025-2026.  

 

h) Návštěva Združenie miest a obcí Vranovského regiónu (ZMOVR) v roce 2025  

Ze strany ZMOVR zatím nebyl oficiálně potvrzen termín plánovaných oslav 35. výročí založení ZMOVR, na 

které byli pozváni také zástupci MB.  

Mikroregion by měl při této příležitosti vytvořit propagační video za město BnP a Mikroregion Bystřicko, které 

bude prezentováno na daných oslavách. Dané video bude tvořit pan Mašek z TIC, se kterým se již budeme 

domlouvat na dalších podrobnostech. 

 

ch)  25. výročí MB – návrh na společné setkání 

Pan Pokorný přítomné informoval o 25. výročí od založení svazku ze dne 2.5.2000 a navrhnul přátelské 

posezení se starosty obcí. Po delší diskusi byl navrhnut podzimní termín společného setkání na 24.10.2025. 

Pan Prudký navrhnul ke společnému setkání prostory v obci Rovečné (Komunitní centrum). Oficiální pozvánka 

bude obcím ještě zaslána.  

 

i) Výstupy ze setkání starostů a poskytovatelů sociálních služeb  

Dne 27.2.2025 od 16:00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Bystřici nad Pernštejnem se 

uskutečnilo setkání starostů a poskytovatelů sociálních služeb na území Bystřicka a Novoměstska v rámci 

projektu OPZ+. Jedním z bodů programu bude mj. také spolufinancování sociálních služeb na našem území a 

zhodnocení a fungování zavedeného systému na území DSO Velkomeziříčsko – Bítešsko, který tento systém 

nastavil již od roku 2024, a to s výběrem příspěvků ve výši 100 Kč/ob. Aktuální výstupy budou ale známy až 

v měsíci březnu. 

V rámci budoucího nastavení spolufinancování sociálních služeb prostřednictvím Kraje Vysočina na rok 2026 

bude ještě osloven MB v rámci možnosti účasti na Shromáždění starostů konané v červnu 2025. KV by měl 

dle požadavku zúčastněných obcí, předložit k jednání dva návrhy financování, a to původní variantu v rámci 

financování pouze pečovatelské služby a ve druhé variantě příspěvku by se zohlednila již podpora většiny 



8 / 9 

 

poskytovatelů působících na našem území. Vznik této varianty souvisel s tím, aby obce neobdržovaly již 

samostatné žádosti o finanční podporu od dalších poskytovatelů sociálních služeb. 

 

j) Spolupráce obcí při výzkumu komunitní energetiky v regionu Vysočina a MAS Zubří země 

V rámci schůze byli přítomní starostové osloveni s prosbou ohledně vyplňování dotazníku zaměřeného na 

využívání obnovitelných zdrojů energie (OZE) v obcích MAS Zubří země a hledání příležitosti pro jejich další 

rozvoj. Dotazník poslouží k tvorbě diplomové práce slečny Smejkalové z Mendlovy univerzity, se kterou mj. 

spolupracuje paní Zemanová (ředitelka MAS Zubří země). Vytvořené podklady i celá diplomová práce může v 

budoucnu posloužit celému území při plánování a rozvoji energetické soběstačnosti obcí na území MAS Zubří 

země. Odkaz k vyplnění dotazníku byl obcím zaslán přes paní Zemanovou dne 11.3.2025.  

 

k) Výstupy z jednání s EG.D -  náhrady za věcná břemena 

Dne 13.3.2025 se uskutečnilo další jednání se společností EG.D, u které se snaží okolní DSO dospět k tomu, 

aby EG.D, a.s. platilo obcím za věcná břemena adekvátní částky dle vzoru Jihočeského kraje, kde za každé 

uložení kabelu do pozemku vyplácí EG.D obci paušální částku 10 tis. Kč + další případné poplatky dle 

stanovených podmínek.  

Z daného jednání by měla společnost EG.D již konkrétně nastavit podmínky v našem území, a to na základě 

metodiky z Jihočeského kraje. Jejich návrh by měl být řešen na dalším jednání, které by se mělo předběžně 

uskutečnit v měsíci květnu. 

 

l) Zájem obcí o navazující školení Al 

Starostové byli dotazováni v rámci konání navazujícího školení v oblasti umělé inteligence, které vedl v 

minulosti pan Mgr. Miroslav Sláma z Nového Města na Moravě. Přítomní hodnotí proběhlá školení velice 

kladně, ale prozatím dostačující. V případě vyvstání nových možností/potřeb využití Al na obcích, bychom 

opět oslovili pana Slámu v rámci navazujícího školení na již konkrétně zaměřenou oblast. 

 

m) Používání aplikací v obcích 

V rámci daného jednání přítomní diskutovali také o používání daných aplikací, které obce využívají v rámci 

informovanosti občanů. Byla zmiňovaná aplikace Česká obec.  

 

n) Kalendář akcí MB 

V návaznosti na předchozí bod byla také obcím připomenuta možnost využívání zveřejňování obecních akcí 

prostřednictvím Kalendáře akcí Bystřicka umístěného na webových stránkách Mikroregionu Bystřicko, s. o. 

https://www.regionbystricko.cz/kalendar-akci-bystricka/, kde je možné přímo vkládat text, plakát k akci (jako 

dokument i jako obrázek). Po uložení všech informací je akce schválena ještě ze strany MB a následně 

zveřejněna. 

 

https://www.regionbystricko.cz/kalendar-akci-bystricka/
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o) Herní prvky Hřiště Maty, s.r.o. – nabídka 

V závěru Shromáždění starostů byla představena nabídka firmy Hřiště MATY, s.r.o., kterou zástupcům 

Mikroregionu již dříve prezentovala obchodní zástupkyně paní Pernicová. Jedná se o moderní a zajímavé 

komponenty v rámci řešení dětských hřišť. Firma nabízí také k výměně jednotlivé prvky, u již vzniklých hřišť. 

Obcím byly nabídnuty k rozebrání tištěné katalogy dané firmy a nezúčastněným obcím bude zaslána jeho 

elektronická verze. 

 

V rámci další diskuse se projednávala také otázka digitálních technických map (v rámci krajské dotace), 

vybudování větrných elektráren na našem území a dále také otázka aktuálně špatného pokrytí signálu 

společnosti T-Mobile v některých obcích. Dle názoru některých starostů se tento problém již řeší a mělo by 

dojít k zesílení signálu (např. u obce Dolní Rožínka, v místních částech městyse Strážek).  

Paní Dočkalová na závěr sdělila přítomným také informace ohledně plánované účasti zástupců z MVCR týkající 

se oblasti změn obecně závazných vyhlášek, kteří by měli zájem zúčastnit se Shromáždění starostů konaného 

až v měsíci září, kdy budou již známy případné změny OZV. 

 

9. Závěr jednání 

Pan Pokorný poděkoval všem přítomným starostům za dnešní účast na oficiálně prvním Shromáždění 

starostů, v rámci vzniku Společenství obcí Mikroregion Bystřicko, s. o., a následně jej ukončil.  

 

 

 

 

 ……………………………...................                    …………………………………..........                ..………………………………......... 

             Ing. Emil Ondra                                        Vlastimil Tvarůžek               Libor Pokorný      

  místostarosta města Bystřice n. P.                     starosta městyse Strážek                        předseda Mikroregionu 

 

 

 

Zapsala: 

 

 

  ……………………………………. 

          Jitka Dočkalová 


